



## News ADAC GT Masters – Sachsenring, September 27th – 29th 2019

00:00 Showdown at the Sachsenring. The ADAC GT Masters finish the 2019 season with a thrilling finale. In the partner series, the smallest of margins ensure suspense until the very last second.

HCB-Rutronik Racing crown a great season in the Super sports cars league. After winning the drivers' title at the previous round, the Audi team go on to also clinch the team championship at the Sachsenring.

**00:29 Fabian Plentz (Team manager HCB-Rutronik Racing) - english**

00:39 After the Saturday victory of Maximilian Götz and Indy Dontje, Kelvin van der Linde and Patrick Niederhauser win on Sunday and make the party at the Audi team perfect.

**00:51 Kelvin van der Linde (#31, Republic South Africa) - english**

01:03 The new champion of TCR Germany is Max Hesse. After a dramatic final race, the 18-year-old is the first German to take the title in the ADAC touring car series.

**01:16 Max Hesse (#19, Germany) - english**

01:33 In the ADAC Formula 4, Team US Racing repeat last year's success with a hat-trick of driver, team and rookie championships. Theo Pourchaire celebrates the biggest success of his career as the new champion.

**01:48 Theo Pourchaire (#21, France) - english**

02:00 The championship title in the ADAC GT4 goes to Mads Siljehaug and Eike Angermayr. After the elimination of the leaders Marius Zug and Gabriele Piana, the KTM duo only need a seventh place in the last race to win the new series.

**02:18 Eike Angermayr (#24, Österreich) - english**

02:30 Outstanding motorsport and excitement until the very last chequered flag. The ADAC GT Masters finishes the 2019 season with a great finale at the Sachsenring.

**02:46 END**



## News ADAC GT Masters – Sachsenring, September 27th – 29th 2019

- 00:00 Showdown am Sachsenring. Mit einem packenden Finale beendet das ADAC GT Masters die Saison 2019. In den Rahmenserien sorgen hauchdünne Titelentscheidungen für Spannung bis zur letzten Sekunde.
- In der Liga der Supersportwagen krönt HCB-Rutronik Racing eine grandiose Saison. Nach dem vorzeitig gewonnenen Fahrertitel holt die Audi-Mannschaft am Sachsenring auch die Teammeisterschaft.
- 00:28 Fabian Plentz (Teamchef HCB-Rutronik Racing) - deutsch**
- 00:37 Nach dem Samstagssieg von Maximilian Götz und Indy Dontje gewinnen Kelvin van der Linde und Patrick Niederhauser am Sonntag und machen die Party im Audi-Lager perfekt.
- 00:49 Kelvin van der Linde (#31, Südafrika) - deutsch**
- 01:06 Neuer Meister der TCR Germany ist Max Hesse. Nach einem dramatischen Finale triumphiert der 18-jährige als erster Deutscher in der Tourenwagenserie des ADAC.
- 01:18 Max Hesse (#19, Deutschland) - deutsch**
- 01:30 In der ADAC Formel 4 gelingt dem Team US Racing wie schon im Vorjahr der Titel-Hattrick aus Fahrer-, Team- und Rookiewertung. Theo Pourchaire feiert als neuer Champion den bisher größten Erfolg seiner Karriere.
- 01:46 Theo Pourchaire (#21, Frankreich) - englisch**
- 01:58 Der Meistertitel in der ADAC GT4 geht an Mads Siljehaug und Eike Angermayr. Nach dem Ausscheiden der Tabellenführer Marius Zug und Gabriele Piana genügt dem KTM-Duo ein siebter Platz im letzten Rennen zum Gewinn der neuen Serie.
- 02:14 Eike Angermayr (#24, Österreich) - deutsch**
- 02:22 Übertoller Motorsport und Spannung bis zur letzten Zielflagge. Das ADAC GT Masters beendet die Saison 2019 mit einem grandiosen Finale am Sachsenring.
- 02:38 ENDE**